
Protokół Nr 33/2023 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rolnictwa  

z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Gminy    
 

w dniu 8 maja 2023 roku. 

 
Radnych obecnych na posiedzeniu Komisji:  5 (nieobecny: Rafał Kucharski i Michał Trzcinski) 
Lista obecności członków Komisji oraz pozostałych osób -  w załączeniu do protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Paweł Królak   - Wójt Gminy 

2. Sylwester Krawczyk  - Sekretarz Gminy 

3. Gabriela Milczarska  - Skarbnik Gminy 

4. Grażyna Michniewska  - Kierownik GOPS w Cielądzu 

5. Magdalena Anteczek  - pracownik Urzędu Gminy w Cielądzu 

 

 Zgodnie z § 58 ust. 3 Statutu Gminy obradom przewodniczył najstarszy wiekiem spośród 

przewodniczących komisji odbywających wspólne posiedzenie tj. Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rolnictwa – Adam Michalak. 

Punkt 1. 

 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu 

i Rolnictwa – Adam Michalak, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdził 

istnienie quorum w każdej komisji i uprawnienie Komisji do podejmowania wiążących decyzji.  

Punkt 2.  

Przewodniczący obrad przedstawił porządek posiedzenia. Do przedstawionego porządku 

Wójt Gminy Paweł Królak zgłosił wniosek, by wprowadzić dodatkowy punkt dotyczący 

przedstawienia sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Cielądz z organizacjami 

pozarządowymi - jako punkt 4 porządku.  

Ponadto przeprosił, ale  uwagi na pilne spotkanie z władzami Powiatu o godz. 9:30 musi 

opuścić posiedzenie i dlatego teraz chciałby przedstawić temat dotyczący działki nr 235                      

w obrębie Łaszczyn (rozdał członkom komisji mapkę poglądową z położeniem niniejszej 

działki). Oznajmił, iż jest to grunt gminny, stanowiący ślepą drogę o pow. 3,5 ara. Była do droga 

do działki 223, która został sprzedana P. Idzikowskiemu. Pan H. Idzikowski jest obecnie 

zainteresowany nabyciem tej działki, gdyż chce rozszerzyć wydobycie żwiru na kolejne działki                     

i wystąpił z zapytaniem, czy Rada Gminy wyrazi zgodę na zbycie omawianej działki. Wójt 



zaznaczył, że procedura wyglądałaby następująco tj. najpierw wyrażenie zgody a następnie 

sporządzenie operatu z wyceną nieruchomości i dopiero podjęcie uchwały o sprzedaży.  

W związku z wnioskiem Wójta o wprowadzenie dodatkowego punktu prowadzący 

obrady poddał niniejszy wniosek pod głosowanie. Wniosek został przyjęty przez wszystkie 

Komisje jednogłośnie i porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów poszczególnych Komisji z poprzedniego ich posiedzenia tj. z dnia 27 
marca 2023 roku. 

4. Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Cielądz                                         
z organizacjami pozarządowymi.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy 
Cielądz. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                            
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 4.  

 Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2022 roku przedstawiła 

Magdalena Anteczek – pracownik Urzędu Gminy. Przypomniała, jaka kwota została zaplanowana 

w budżecie na realizację programu na rok 2022 i jak zostały te środki rozdysponowane w ramach 

otwartych konkursów ofert na wsparcie realizacji zadań. Poinformowała, iż podział środków 

przedstawiał się następująco:  

- w zakresie wspierania kultury fizycznej było to 85.000 zł. 

- w zakresie szerzenia kultury sztuki ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego było to 

26.000 zł. 

- w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych było to 46.720 zł.  

Dodała, że współpraca o charakterze pozafinansowym z organizacjami odbywała się w formie 

wzajemnej informacji o planowanych kierunkach działań, wynajmowaniu nieodpłatnym 

obiektów sportowych dla LKS Orlęta Cielądz oraz LKS Grabice oraz wynajmowanie 

pomieszczeń dla Cymbarki w Gminnym Domu Kultury i udzielanie pomocy w zakresie 

składania wniosków i sprawozdań.  



Następnie poinformowała, jakie konkursy zostały ogłoszone w poszczególnych dziedzinach                     

i jaki był ich zakres przedmiotowy i podmiotowy. Oznajmiła, iż przyznane dotacje rozliczone 

zostały w terminach określonych w umowie. Jedynie  LKS Grabice dokonało zwrotu 

niewykorzystanej w części dotacji w wysokości 3.230 zł.  

Pani Magdalena Anteczek na zakończenie stwierdziła, że realizacja rocznego programu 

współpracy gminy Cielądz z organizacjami pożytku publicznego i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego daje podstawowe wnioski do tego, że 

stowarzyszenia i fundacje aktywnie działają i reprezentują gminę Cielądz nie tylko lokalnie, ale 

również na skalę krajową i jeżeli chodzi o pożytek publiczny to środki, które przekazuje Gmina 

na organizacje pobudzają wszystkich mieszkańców do integracji społecznej i dzięki temu 

racjonalnie i gospodarnie wykorzystywane są środki publiczne na realizację zadań własnych 

Gminy.  

Do sprawozdania nie zgłoszono zapytań.  

Punkt 5.  

 Kolejny temat posiedzenia dotyczył zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Temat przedstawiła Gabriela Milczarska – Skarbik Gminy.  

 Poinformowała, iż w wieloletniej prognozie finansowej zostały uaktualnione dochody i 

wydatki. Po zmianach dochody gminy ogółem wynoszą 23.881.871,34 zł, natomiast wydatki 

wynoszą łącznie 27.794.311,63 zł. Deficyt gminy po zmianie zamyka się  kwotą 3.912.44029 zł. 

W 2023 roku zmniejszono przychody z tytułu planowanych kredytów i kwota zmniejszenia to 

209.119,22 zł. Wprowadzono przychody z tytułu niewykorzystanych środków na rachunku 

bieżącym tj. kwota 39.119,22 zł - pochodzi z niewykorzystanych środków z tytułu realizacji 

projektu unijnego związane z oświetleniem ulicznym gminy Cielądz i kwota 5.657,93 

pochodząca z programu alkoholowego oraz z Funduszu pomocy. Zwiększono również 

planowane przychody z tytułu wolnych środków i do budżetu wprowadzana jest kwota 

265.078,81 zł. Planowany dług Gminy na koniec 2023 roku wynosi 6.558.006,79 zł. 

W załączniku związanym z przedsięwzięciami dokonuje się zmian w zadaniu: 

termomodernizacja budynku szkoły podstawowej w Sierzchowach – zadanie współfinansowane 

z rządowego Programu Polski Ład. Zwiększa się limit wydatków łącznie o 190.157,63 zł, z tego 

na rok 2023 – 95.078,81 zł, a na 2024 rok – 95.078,82 zł. Łącznie planowane zadanie 

wynosi1.912.157,63 zł. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 



Przystąpiono wobec tego do głosowania nad wyrażeniem opinii do projektu uchwały. Komisje 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały: 

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (6 radnych), 

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (5 radnych).  

Z uwagi na pomyłkę w tym miejscu powrócono do punktu 3. porządku posiedzenia. 

Punkt 3. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnia 27 marca 2023 r. został opublikowany na 

stronie BIP oraz wyłożony do wglądu. Do protokołu nie wniesiono uwag i został przez komisję 

przyjęty jednogłośnie 

Punkt 6. 

Kolejny temat posiedzenia dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy na 2023 r. przedstawiła Gabriela Milczarska – Skarbik Gminy.  

Poinformowała, iż w załączniku nr 1- planowane zmiany w dochodach na 2023 rok dokonuje się 

zmian:  

- w dziale 801 oświata i wychowanie - zwiększa się planowane dochody o łączną kwotę 

123.200 zł na realizację przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki pod nazwą Poznaj Polskę – 

środki pochodzą z dotacji celowej w kwocie 75.000 zł i wkład własny do projektu jako 

darowizna rodziców to kwota 48.200 zł; 

- w dziale 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - wprowadza się kwotę dochodów 

bieżących w wysokości 20.000 zł w związku z podpisaną umową z Funduszu Sprawiedliwości - 

są to środki przeznaczone na zakup wyposażenia i  doposażenie kół gospodyń wiejskich. 

Dofinansowanie jest dla KGW z miejscowości: Cielądz, Komorów, Sanogoszcz i Brzozówka. 

Następnie Skarbnik Gminy poinformowała, iż w załączniku nr 2, dotyczącym zmian w planie 

wydatków budżetu gminy wprowadzane są zmiany: 

- w dziale 801 zwiększa się wydatki bieżące o łączną kwotę 127.222,09 zł z czego 4.022,09 zł są 

to środki pochodzące z przychodów z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku budżetu z 2022 roku,  a kwota 123.000 zł jest na realizację projektu Poznaj Polskę; 

- w dziale 801 zwiększa się wydatki majątkowe - kwota 95.078,81 zł na zwiększenie zadania: 

termomodernizacja budynku szkoły podstawowej w Sierzchowach 

- w dziale 921 zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 20.000 zł na realizację programu dla Kół 

Gospodyń Wiejskich; 



- w dziale 750 wprowadza się  kwotę 222 zł - są to środki pochodzące z odsetek projektu 

Dostępny Samorząd, które pozyskane były w 2022 roku; 

- w dziale 400 zwiększa się wydatki bieżące o 2.962,95 zł, w tym znajduje się kwota 1.635,84 zł 

– są to środki niewykorzystane na rachunku bieżącym Programu o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Ponadto zmniejsza się planowane przychody o kwotę 209.119,22 zł. Łączna kwota 

wprowadzonych przychodów to kwota 100.736,74 zł i po zmianach przychody wynoszą 

4.222.440,29 zł. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka poprosiła o wyjaśnienie kwestii 

dotyczącej darowizny rodziców w kwocie ok. 40 tys. zł. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, iż jest to darowizna w kwocie 48.200 zł jest to wkład własny do 

Projektu Poznaj Polskę. Jest to projekt Ministra Edukacji. 

Radna Jadwiga Mantorska zapytała dlaczego KGW w Niemgłowach nie było ujęte do dotacji. 

Pracownik Urzędu Magdalena Anteczek wyjaśniła, iż KGW w Niemgłowach nie ma jeszcze 

swojej siedziby, a były to środki na wyposażenie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Przemysław Jędrzejczak zapytał o KGW w Grabicach. 

Magdalena Anteczek oznajmiła, iż Pan Wójt rozmawiał z poszczególnymi KGW. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Przemysław Jędrzejczak stwierdził, iż nikt nie rozmawiał z 

KGW Grabice. 

Magdalena Anteczek wyraziła zdanie, że najprawdopodobniej inne Koła zgłosiły się 

wcześniej, a informacja o tych środkach z Funduszu Sprawiedliwości była ogólnodostępna. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Przemysław Jędrzejczak stwierdził, że jako członek tego 

koła czuje się dotknięty tą sytuacją, gdyż angażują się i starają się pomagać, jak mogą w różnych 

imprezach, a np. Koło w Cielądzu nie wykazywało żadnej inicjatywy.  

Magdalena Anteczek zwróciła uwagę na fakt, że są takie koła, które nie dostały jeszcze 

żadnych środków i należało je zauważyć. 

Radny Mariusz Błąkała zwrócił uwagę, czy ta informacja o środkach to wpłynęła od kół, czy 

do kół. 

Radna Ewa Kwiatkowska-Kielan wyraziła zdanie, że jeśli miałaby wybierać do 

dofinansowania Cielądz, czy Grabice – to na pewno wybrałaby Grabice. 

Magdalena Anteczek przyznała, że Cielądz nie jest tak prężnie działającym Kołem i dlatego 

Pan Wójt chce pobudzić działanie tego Koła, a do tej pory nie otrzymywało ono zbytnio 

środków. 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka zaznaczyła, że nie jest to do końca 

prawdą, bo Koło kupiło szafki.  

Radny Paweł Kłos stwierdził, że pewne rzeczy zostały zakupione ze środków funduszu 

sołeckiego oraz za środki z Agencji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka zapytała, czy inne Koła mogły też 

otrzymać środki. 

Magdalena Anteczek wyjaśniła, iż była kwota 20.000 zł do podziału.  

Skarbnik Gminy dodała, że bezsensowne było rozdrabnianie tej kwoty np. po 1 tys. zł. Uważa, 

że w jednym roku niech korzystają jedni -  a w drugim następne Koła. Jak nie będą się rozwijać 

to nie dostaną więcej. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Przemysław Jędrzejczak zakończył stwierdzeniem – 

przytaczając słowa radnego Mariusza Błąkały, że aktywność została ukarana. 

Po zakończeniu dyskusji nad niniejszym tematem, więcej innych zapytań do przedstawionych 

zmian w budżecie nie zgłoszono. Przystąpiono zatem do głosowania nad wyrażeniem opinii do 

projektu uchwały. Wszystkie komisje posiadały niezbędne quorum. Wynik głosowania był 

następujący:  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – 1 głos „przeciw” i „za” 5 radnych, 

Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za - 5 radnych ,  

Komisja Rewizyjna – wszyscy za - 7 radnych,  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 1 głos „przeciw”, za - 4 radnych.  

Punkt 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminy Cielądz było kolejnym tematem posiedzenia komisji. 

Temat omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu Grażyna 

Michniewska. Oznajmiła, iż zgodnie z art 16a ustawy o pomocy społecznej gmina zobowiązana 

jest do sporządzania corocznie oceny zasobów pomocy społecznej. Ocena zasobów pomocy 

społecznej za 2022 rok zawiera szczegółowe dane o sytuacji demograficznej, o rynku pracy, o 

infrastrukturze społecznej, osobach korzystających z pomocy i wsparcia, o zasobach 

instytucjonalnych, kadrze pomocy społecznej, środkach finansowych na wydatki pomocy 

społecznej, współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

Zaznaczyła, że ta ocena zasobów pomocy społecznej zawiera wszystkie dane, które już na 

poprzedniej sesji były przedstawiane. Ponadto zawarta jest w tej ocenie prognoza na 2023 rok, 

obejmująca dane: ile osób będzie korzystało z pomocy i jakie kwoty na wydatki są planowane. 



Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. Przystąpiono wobec tego do 

głosowania nad wyrażeniem opinii.  Wszystkie komisje posiadały niezbędne quorum. Wynik 

głosowania był następujący:  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (6 radnych), 

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (5 radnych).  

Punkt 8.  

W dalszej kolejności przystąpiono do realizacji punktu dotyczącego zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                            

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027. 

Do tematu odniosła się również Kierownik GOPS w Cielądzu Grażyna Michniewska. 

Wyjaśniła, iż Łódzki Urząd Wojewódzki przysłał nam pismo o skorygowanie zapisów                               

w programie, który był przyjęty na sesji w dniu 28 lutego br. i dlatego też ponownie jest 

przedłożony pod obrady. Zmiana polega głównie na wprowadzeniu jednego celu, który został 

pominięty tj. zapewnienie osobom doznającym przemocy bezpieczeństwa i skutecznej pomocy. 

Do tego celu opracowane zostały cele operacyjne. Pierwszy cel operacyjny -  podejmowanie 

działań w oparciu o procedurę niebieskiej karty, a następnie działania do tego celu operacyjnego, 

czyli: 

- udzielanie informacji na temat praw osób będących ofiarami przemocy, 

- inicjowanie interwencji w środowisku dotkniętym przemocą w rodzinie,  

- monitorowanie sytuacji rodzin dotkniętych przemocą.  

Określony też został termin realizacji tego działania jako całoroczny.  

Drugim celem operacyjnym tego celu strategicznego jest udzielenie pomocy i wsparcie osobom 

doznającym przemocy w rodzinie. Działania do tego celu to: 

- nawiązanie współpracy z instytucjami zapewniającymi schronienie ofiarom przemocy,  

- udzielanie świadczeń z systemu pomocy społecznej, w tym praca socjalna,  

- zapewnienie bezpieczeństwa dzieciom w sytuacji zagrożenia życia lub zdrowia w trybie art 12 

a ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie,  

- udostępnianie materiałów informacyjnych o instytucjach działających pomocy.  

Określeni też zostali realizatorzy celu strategicznego: Gminny zespół interdyscyplinarny                    

w Cielądzu, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Cielądzu, Komenda Powiatowej Policji                                          

w Rawie Mazowieckiej, Gminna komisja rozwiązywania problemów alkoholowych, placówki 

ochrony zdrowia i placówki oświatowe.  



Kierownik dodała, że należało jeszcze uzupełnić program o wskazanie osoby odpowiedzialnej za 

monitorowanie i wskazano Kierownika GOPS.   

Ponadto wprowadzono do programu informację, że finansowanie programu będzie ze środków 

własnych i kwota środków przeznaczonych na rok 2023 wynosi 3.500 zł 

Do projektu Programu nie zgłoszono uwag. Przystąpiono wobec tego do głosowania nad 

wyrażeniem opinii do projektu uchwały. Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały tj: 

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (6 radnych), 

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (5 radnych).  

Punkt 9.  

 W sprawach różnych podjęto następujące tematy: 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Przemysław Jędrzejczak zgłosił 

wniosek o odbieranie odpadów komunalnych z takich miejsc, jak LKS Grabice i Koło Gospodyń 

Wiejskich – w takim czasie jak w danej miejscowości odbywa się odbiór, gdyż już drugi, czy 

trzeci miesiąc nie są śmieci odbierane. Ponadto poprosił o pokoszenie zieleni w przeciągu 

dwóch-trzech tygodni. 

- Radna Jadwiga Mantorska też podjęła temat odbierania odpadów – z placu zabaw                                

w Niemgłowach.  

- Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk zapytał, czy po interwencji telefonicznej zostało 

odebrane. 

- Przewodniczący Komisji Przemysław Jędrzejczak oznajmił, iż nie zostały odebrane i trzeba 

było pozbierać po terenie, bo były rozrzucone. 

- radny Grzegorz Stępniak zapytał co zrobić z oponami rolniczymi. Nie wystawiał ich, gdy były 

zbierane gabaryty, gdyż poprzednio ich nie zabrano. 

- Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk wystąpił z prośbą o pozwolenie rozszerzenia 

czwartkowej sesji o projekt uchwały zmieniający Program profilaktyki wczesnego wykrywania 

osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Cielądz. Program ten opracowany został pod kątem 

składania wniosku na wykonanie badań profilaktycznych. Wniosek został złożony i jest już po 

pierwszym etapie  oceny i ma duże szanse na dofinansowanie. Wartość tego wniosku jest na 

kwotę 315 tys. zł. Montaż finansowy jest taki, że 80 % środków daje Ministerstwo, a 20 % to 

wkład własny, z tym, że w warunkach konkursu może być warunek, że wykonawca tego 

programu może pokryć tę kwotę. Na pytanie członków Komisji o liczbę mieszkańców, którzy 



będą mogli być przebadani Sekretarz oznajmił, iż przyjęta została populacja nie mniej niż 570 

osób. Sposób rekrutacji będzie opracowany przez podmiot, który będzie przeprowadzał badania.  

Członkowie Komisji zaakceptowali przedstawioną przez Sekretarza propozycję tematu na 

najbliższą sesję. 

- Radny Paweł Kłos zapytał co z karetką pogotowia. 

- Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż jego zdaniem zmieniła się polityka NFOZ co do finansowania 

karetek pogotowia. Nie wie dlaczego, a wyczytał to na stronach NFOZ, zlikwidowano takich 

punktów stacjonowania karetek kilkadziesiąt w kraju. Były przeprosiny ze strony Wojewódzkiej 

Stacji Ratownictwa Medycznego, ale też nie spodziewali się takiej sytuacji. 

- Radny Jarosław Budek zapytał, czy procedura przetargowa na budowę szkoły w Cielądzu 

została zakończona, czy został wybrany wykonawca. 

- Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk  wyjaśnił, iż została zakończona procedura uzupełniania 

dokumentów, ale nie ma jeszcze decyzji, czy zamawiający będzie szukał środków na pokrycie 

różnicy miedzy środkami, które miał na to postępowanie, a środkami zaoferowanymi przez 

oferenta, gdyż sporo brakuje, lub czy podjęta będzie inna decyzja tj. zwrócenie się do Pana 

Premiera o przedłużenie promesy wstępnej i ponowne ogłoszenie przetargu.  

Wartość zamówienia została oszacowana na 9,8 mln zł, a oferta jest na 12 mln, czyli brakuje 2 

mln, a chyba lepszej oferty na rynku nie będzie i nie ma co się spodziewać, że ceny będą spadać. 

Radny Jarosław Budek zapytał jeszcze o możliwość oddzielenia terenu szkoły od Domu 

Nauczyciela.  

- Sekretarz stwierdził, iż temat ten już był analizowany. Prawo mówi, że obiekty oświatowe 

powinny być trwale ogrodzone. Jest tam jednak jeden problem nie do rozwiązania – możliwość 

korzystania z istniejących wjazdów do garaży.  Jest też inna sprawa związana z prawem 

własności i użytkowania działki. Uważa, że jak będą rozpoczęte działania związane z budową 

szkoły, to ten element należało będzie rozwiązać.  

- Radny Grzegorz Stępniak zapytał, czy przy Urzędzie Gminy będzie budowany podjazd, czy 

winda dla niepełnosprawnych. 

- Sekretarz wyjaśnił, iż realizowany jest projekt dostosowania usług publicznych dla osób ze 

szczególnymi potrzebami, ale tylko w ramach projektu do 100 tys. zł- nie inwestycyjnego.  

Zrobiony będzie kawałek rampy podjazdowej, w środku zmiany polegające na dostosowaniu 

drzwi, chodów. Bez wkładu własnego na razie jest planowane.  

  

 

 



Punkt 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 10:10 zamknięte zostało wspólne posiedzenie 

Komisji.            

       

         Przewodniczący  
              Komisji Budżetu i Rolnictwa 
  

Protokołowała:                 Adam Michalak  

Bogusława Kobacka                     


